

Title (en)

Adapter for connecting a beverage container with the mouthpiece of a protecting mask

Title (de)

Adapter zum Verbinden eines Getränkebehälter mit einem Mundstück einer Schutzmaske

Title (fr)

Adaptateur pour relier un récipient de boisson à l'embouchure d'un masque de protection

Publication

EP 2025366 A2 20090218 (DE)

Application

EP 08011799 A 20080630

Priority

DE 202007011545 U 20070817

Abstract (en)

The adapter (1) has a body (8) provided with a connecting device (9) for attachment at a removing device of a beverage container e.g. beverage-plastic bag, and another connecting device (10) for connection with a nozzle. The former connecting device is designed for detachable connection with the beverage container, where the former connecting device has a screw thread and the latter connecting device has a hose fitting. The latter connecting device is arranged at a connecting tube (11). The bag is made of plastic.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Adapter (1) zum Verbinden eines Getränkebehälters (2), insbesondere eines Getränkefolienbeutels, mit einem Mundstück (3), insbesondere eines Nahrungsmittelaufnahmeanschlusses (12,13,14), einer Schutzmasken (4) mit einem Körper (8), der mit einer ersten Verbindungseinrichtung (9) zum Anbringen an einer Entnahmeeinrichtung (5) des Getränkebehälters (2) und einer zweiten Verbindungseinrichtung (10) zur Verbindung mit dem Mundstück (3) versehen ist.

IPC 8 full level

A62B 18/08 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A62B 18/086 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

DE 202007011545 U1 20071018; CA 2638125 A1 20090217; EP 2025366 A2 20090218; EP 2025366 A3 20091230;
US 2009045205 A1 20090219

DOCDB simple family (application)

DE 202007011545 U 20070817; CA 2638125 A 20080721; EP 08011799 A 20080630; US 19007708 A 20080812